
 

 

 

 

 

 

 

 

Zpráva o činnosti za rok 2022 

 

 

                                                                                                                                                                                            foto: ESCO PODLAHY 

 



GENERÁLNÍ PARTNEŘI 

 

 

 

 

 

 

 

HLAVNÍ PARTNEŘI 

 

 

 

MEDIÁLNÍ PARTNEŘI 

 

 

 

 

 

POSLEDNÍ VALNÁ HROMADA 

31. března 2022, Hluboká nad Vltavou 

 

 

PŘEDSTAVENSTVO 

Sedmičlenné představenstvo pracovalo ve složení Josef Voborník, Jiří Kudrna, Petr Sedláček, 

Martin Pour, Ing. Andrej Fabianek, Aleš Vrtaňa a Ing. Petr Veselý.  

Kontrolou hospodaření je pověřena Jana Pilátová. 
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ČLENSKÁ ZÁKLADNA 

 

Cech měl k 31. prosinci 2022 celkem 116 členů 

• sekce: podlahářské firmy - 76 

• sekce: školy - 3 

• sekce: výrobci, dovozci a velkoobchody - 35 

• sekce: experti, znalci a technici - 2 

 

PŘIJATÉ FIRMY:   

 

1. František Řeháček, Bílovec 

2. Area studio s.r.o., Beroun  

3. DASEF podlahy s.r.o., Praha 

4. Pavel Čáp, Praha 

5. Jan Göll, Jirny 

6. FloorCon s.r.o., Praha 

7. ŠTIPČÁK, spol. s r.o., Javorník 

8. Střední škola grafická Brno, p.o., Brno 

9. Fatra, a.s., Napajedla 

10. BONA CR, spol. s r.o., Čestlice 

11. PROVAS Plzeň s.r.o., Plzeň 

12. SILUS s.r.o., Dolní Dvůr 

 

ZÁNIK ČLENSTVÍ:      

1. Gerflor CZ s.r.o. 

2. KMD PLUS s.r.o. 

3. ACARA PRAHA,s.r.o. 

4. Bukáček Lukáš 

5. Šťáva Bořivoj 

6. TOROFLOORS s.r.o. 

7. objectflor Art und Design Belags GmbH 

8. Anhydritec GmbH 

9. SPOLTEX spol. s r.o. 

10. Bukáček Jan 

 

 



Cech evidoval k 31. prosinci 2022 celkem 118 členů 

• sekce: podlahářské firmy - 80 

• sekce: školy - 3 

• sekce: výrobci, dovozci a velkoobchody - 32 

• sekce: experti, znalci a technici - 3 

 

 

 

 

  

Společná akce Valtice 

Coretec 

Valná hromada, Hluboká 

25 let cechu, Upgrade 

Dar Uherský Brod 

  

 

Činnost cechu se po dvou covidových letech pomalu dostává do normálu.  

Hned na úvod roku se sedm podlahářů z cechu opět dalo dohromady a tentokrát vyjeli na 

společnou pokládku dřevěné podlahy. Propojení starších a mladších kolegů, kteří si navzájem 

předávají zkušenosti je naplněním smyslu cechovního společenství.   

Poslední březnový den se v LH Parkohotelu Hluboká nad Vltavou konala valná hromada. 

Vedle schválení potřebných dokumentů byla hlavním bodem volba nového představenstva 

neb jeho členům po pěti letech skončil mandát k výkonu funkce.  Valná hromada následně 

zvolila do představenstva staronové členy. Martin Pour, Andrej Fabianek, Josef Voborník, Jiří 

Kudrna, Petr Sedláček, Aleš Vrtaňa a Petr Veselý si ze svého středu zvolili Josefa Voborníka 

prezidentem a Jiřího Kudrnu viceprezidentem.  

Doprovodným programem valné hromady byla návštěva Státního zámku Hluboká. Účastníci 

si prohlédli tzv. piano nobile hlubockého zámku: ranní salon, čítárnu, kuřácký salon, malou a 

velkou jídelnu, knihovnu spolu s osobními pokoji kněžny Eleonory a expozici zbraní – předsíň 

zbrojnice a zámeckou zbrojnici. Pokoje a sály se vyznačovaly složitými vykládanými 

parketovými vzory.  

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jubilejní 15. ročník vzdělávacího Upgrade podlaháře přilákal v listopadu do Valče rekordní 

počet účastníků. Přijely 2/3 členské základny, přes 110 účastníků. Jediný kdo se nedostavil 

byl daňový poradce, který měl přednášet na téma daňová (ne)výhodnost OSVČ/s.r.o. 

Vzniklou mezeru vyplnil Marek Polášek (WOODEXPERT) s informacemi o aktuálním dění na 

poli výzkumu a certifikace podlah. Pozornost také věnoval dřevěným historickým podlahám 

nebo emisním VOC látkám z podlahovin.  

Hlavním bodem programu byla přednáška na rozdíly v použití cementových a anhydritových 

potěrů. Časová dotace 180 minut byla přednášejícími Danielem Šmídem (CEMEX) a 

Tomášem Brixim (soudní znalec) zcela vyčerpána, zvlášť, když se k jednotlivým ukazatelům, 

faktům, skutečnostem nebo mýtům rozproudila diskuse.  

 

  



Cech byl založen 31. prosince 1997 a tak jsme si ve Valči připomněli speciální edicí vín 25 let 

od svého založení. Půlkulaté výročí bude rezonovat po celý rok 2023 např. v partnerském 

časopise Podlahy Profi. Ve stejném časopise představujeme nově naše členy i z jiného 

pohledu a to přes jejich koníčky, záliby apod. Máte-li zájem o svůj medailonek, kontaktujte 

kancelář cechu, aby seriál mohl pokračovat i v dalších letech. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pokračovali jsme také v našem plánu podporovat členské školy profesionálním nářadím. 

Tentokrát jsme zakoupili škole z Uherského Brodu pokosovou pilu na lišty Festool  

SYMMETRIC SYM 70 RE a škole v Praze-Jarově kapovací pilu KAPEX KS 60 E-UG-Set/XL. Řádně 

vyučení podlaháři obdrželi současně s výučným listem i malou pozornost od cechu v podobě 

podlahářského nože.  

Nově jsme uspořádali bowlingový turnaj o Pohár prezidenta, který chceme opakovat jednou 

za pět let. Prvním vítězem se stal Josef Sýkora (ESCO PODLAHY). 

Pokračovali jsme v překládání a aktualizaci dokumentů německé Technické komise pro 

stavební lepidla. Pravidelně vás informujeme o novinkách v oblasti technických norem.  

Pokračujeme ve spolupráci s portálem Mistři řemesel, a tak mají členské podlahářské firmy 

bezplatně garantované přední pozice před nečleny.  

Vývoj stavebnictví naším jménem pro Českou televizi okomentoval v živém výstupu Josef 

Kavánek (DASEF PODLAHY). O korku vyprávěl v pořadu POLOPATĚ Josef Voborník.  

Na ministerstvu průmyslu a obchodu jsme v rámci Řemeslné rady při AMSP řešili 

živnostenský zákon, mistrovskou zkoušku a ceny energií. Na řadu věcí máme ale zcela odlišný 

názor, než úředníci MPO.    

Ke konci roku jsme obhájili kvalifikovanou autorizaci pro podlahářství při Hospodářské 

komoře České republiky. 

 

 

          Josef Voborník 

          prezident 


